
Protokoll
Trummenäs Vägars Samfällighetsförening

2022-08-15
§1 Jan-Erik öppnade mötet.
§2 Till ordf för mötet valdes Jan-Erik.
§3 Till sekr för mötet valdes Claesåke.
§4 Inget protokoll från föregående möte kunde företes.
§5 Kassören: Ekonomin är mycket god. Fakturorna skall ev
innehålla moms. Avvaktar på ett överklagande av ett beslut
ang detta. Vi avvaktar också med alla större arbeten i höst.
Fortfarande inget besked ang asfalteringen av
Trummenäsvägen som skall genomföras av CA o
kommunen.
§6 Högamovägen 12 har bytt ägare.
§7 Parksidebuske på Trummenäsvägen skymmer utfarten
från Golfbanevägen. Lasse kontaktar Thorsten där busken
står utanför hans tomt. Återkommer med besked.
Hastighetsmätaren är ur funktion.Väntar på
reservdelar.Sätts sedan upp på Trummenäsvägen.
Elisabeth skall ombesörja med att trycka upp information
ang höga skymmande häckar mm.för utskick.
§8 Nästa möte den 19/9 kl 17.30.

Vid protokollet

Claesåke Alfzon                       Jan-Erik Andersson
Sekr                                          Ordf


